
 
Åtgärder för att utöka arbetstiden för utbildningens ansvarsområde 
 
  

Under 2022–2023 har man behandlat under flera omgångar åtgärder som 
ökar arbetstiden inom ansvarsområdet utbildning. En av åtgärderna är att 
tjänsten vice rektor för Harjurinteen koulu (2131) inrättades så att den 
började 1.8.2023 och tjänsten besattes med utbildningschefens beslut för 
läsåret 2023–2024. En annan vice rektors tjänst är beaktad i budgeten och 
ekonomiplanen för 2023 och till 31.7.2024 i budgeten och ekonomiplanen 
för 2024. 
 
Nämnden för fostran och bildning samt nämnden för fostran och bildnings 
finskspråkiga utbildningssektion har efterfrågat erfarenheter av 
Harjurinteen koulus och Loviisan lukios personal vad gäller åtgärder som 
ökar arbetstiden, i och med vilket en Webropol-enkät riktades våren 2023. 
Resultaten för enkäten har granskats i den finskspråkiga 
utbildningssektionen. 
 
Nämnden för fostran och bildning (23.8.2023 § 96) beslutade genomföra 
en ny uppföljningsenkät för personalen på Harjurinteen koulu och Loviisan 
lukio under oktober–november 2023. Uppföljningsenkäten genomfördes 
som en Webropol-enkät under tiden 21.11–5.12.2023. Svarsprocenten 
under uppföljningsenkäten var klart högre i jämförelse till de tidigare 
enkäterna. Svaren har setts över med ordförandena för nämnden för 
fostran och bildning och med nämnden för fostran och bildnings 
finskspråkiga utbildningssektion, direktören för centralen för bildning och 
välfärd, utbildningschefen, rektorn och biträdande rektorn och resultaten 
framläggs nu utbildningssektionen för behandling.  
 
I början av terminen uppdaterades den interna uppgiftsindelningen mellan 
rektorn och dem biträdande rektorn. Personalen har meddelats om 
uppgiftsindelningen. 
 
Den anställda biträdande rektorn har dock sagt upp sig från sin uppgift från 
och med 1.1.2024 på grund av att hen fått ordinarie tjänst i en annan 
kommun. Tillsvidare har inte en ny person sökts eller anställts för våren 
2024. 
 
Mötesmaterial 1: svaren från uppföljningsenkäten i oktober–november  
Mötesmaterial 2: rektorns och bägge biträdande rektorns interna 
uppgiftsindelning  

 
Föredragning Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen 
 
Förslag Nämnden för fostran och bildnings finskspråkiga utbildningssektion 

beslutar föreslå till stadsstyrelsen utifrån resultaten i enkäten att man 
1.8.2024 anställer en ordinarie biträdande rektor till Harjurinteen koulu. 
Anslaget innefattas i budgeten för 2024 i och med att löneanslaget för 
vårterminen inte kunnat användas. 
 
Behandling 
Utbildningschef Tenhunen anmälde jäv i ärendet vädjande till intressejäv. 
Tenhunen avlägsnade sig för tiden för behandlandet av ärendet klockan 
18.37–19.12. Direktören för centralen för bildning och välfärd var 
protokollförare under behandlingen av detta ärende. 
 
Ledamot Lohenoja föreslog att nämnden för fostran och bildnings 
finskspråkiga utbildningssektion beslutar 



a) föreslå nämnden för fostran och bildning att nämnden för fostran och 
bildning reder ut möjligheten av en gemensam rektor för Lovisa 
Gymnasium och Loviisan lukio  

b) att ingen tillsvidare anställs för biträdande rektorstjänsten i fråga. 
 
 Ledamot Hurtta understödde Lohenojas förslag. 

 
Beslut nämnden för fostran och bildnings finskspråkiga utbildningssektion 

beslutade  
a) föreslå nämnden för fostran och bildning att nämnden för fostran och 

bildning reder ut möjligheten av en gemensam rektor för Lovisa 
Gymnasium och Loviisan lukio 

b) att ingen tillsvidare anställs för biträdande rektorstjänsten i fråga. 
 
NFB 28.02.2024 § 20    
624/01.01.01/2022    
 
 
Beredning Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen  
 

Måndagen 26.2.2024 ordnades en aftonskola om ärendet för nämnden för 
fostran och bildning och för de båda sektionerna. 
 

Föredragning Direktören för centralen för bildning och välfärd Kirsi Kinnunen  
 

Förslag Nämnden för fostran och bildning  
a) antecknar den finskspråkiga utbildningssektionens förslag för kännedom  
b) beslutar om ärendet baserat på det som diskuterats under aftonskolan 
och som föreslagits under mötet. 
 
Behandling 
Utbildningschef Timo Tenhunen anmälde jäv och avlägsnade sig från 
mötet kl. 19.57. 
 
Direktören för centralen för bildning och välfärd gav följande förslag på 
mötet: 
Nämnden för fostran och bildning 
a) antecknar den finskspråkiga utbildningssektionens förslag för 

kännedom 
b) beslutar att föreslå för stadsstyrelsen, att det anställs en vice rektor till. 

 
Efter det här bad ledamot Meri Lohenoja om en förhandlingspaus och alla 
tjänsteinnehavare bads avlägsna sig från mötesrummet. 

 
 Förhandlingspaus kl. 20.03-20.11. 
 

Tjänsteinnehavarna återvände till mötesrummet efter förhandlingspausen 
kl. 20.11. 

 
Ledamot Hanna Hurtta berättade förhandligspausens resultat för 
tjänsteinnehavarna enligt följande: 

 Nämnden för fostran och bildning 
a) antecknar den finskspråkiga utbildningssektionens förslag för 

kännedom. 
b) beslutar enhälligt att möjligheten för en gemensam rektor till Lovisa 

Gymnasium och Harjurinteen koulu inte utreds, för att utredningen är 
onödig. 

c) beslutar enhälligt att en nedläggning av Harjurinteen koulus 
enhetsskola utreds 



d) beslutar enhälligt att återremittera ärendet för behandling till nämnden 
för fostran och bildnings finskspråkiga utbildningssektion 

 
  
Beslut Nämnden för fostran och bildning 

a) antecknade den finskspråkiga utbildningssektionens förslag för 
kännedom. 
 
b) beslutade enhälligt att möjligheten för en gemensam rektor till Lovisa 
Gymnasium och Harjurinteen koulu inte utreds, för att utredningen är 
onödig. 
 
c) beslutade enhälligt att en nedläggning av Harjurinteen koulus 
enhetsskola utreds 
 
d) beslutade enhälligt att återremittera ärendet för behandling till nämnden 
för fostran och bildnings finskspråkiga utbildningssektion. 

 
 Efter beslutsfattandet meddelade direktören för centralen för bildning och 

välfärd om avvikande mening. 
 
 Bilaga 6: direktören för centralen för bildning och välfärds motiveringar till 

meddelande om avvikande mening 
 
 Utbildningschefen återvände till mötet kl. 20.19.


